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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 
 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 11. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa 21. mája 2020 

 

 
 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová - starostka mestskej časti 

                                    Mgr. Bernard Berberich – zástupca starostky         

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

Prítomní poslanci:    JUDr. Roman Frnčo, Ing. J. Skonc, Ing. N. Borovský, Z. Dlhá,   

                                    Mgr. S. Hricková, MVDr. Mgr. A. Jenčová, Bc. Pavol Slivka,  

            Mgr. A. Gajdošová, MUDr. R. Lenártová, PhD., PhDr. Róbert      

            Schwarcz 

Ospravedlnení:         PhDr. Lucia Kleinová 

Ďalší prítomní: JUDr. Alena Olejárová – vedúca oddelenia kancelárie starostu 

   Ing. Marta Majtanová – vedúca ekonomického oddelenia 

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy 

Ing. Milan  Derfiňák - vedúci oddelenia výstavby 

Ing. Miroslav Fajčík – veliteľ stanice MsP Košice – Nad jazerom 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
  
    
K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 
 
 

 Starostka otvorila 11. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice 

– Nad jazerom, ktoré bolo  v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne a včas zvolané. Všetkých 

prítomných poslancov aj zamestnancov miestneho úradu na zasadnutí Miestneho zastupiteľstva 

privítala. Ďalej privítala zástupcu Mestskej polície Ing. Miroslava Fajčíka, veliteľa Mestskej 

polície v Košiciach – stanica Nad Jazerom. Starostka privítala hosťa poslanca MČ Košice – 

Vyšné Opátske p. Štefana Špacaia. Skonštatovala, že z celkového počtu zvolených poslancov 

13 je prítomných 12 poslancov, takže zasadnutie bolo uznášaniaschopné. Svoju neprítomnosť 

ospravedlnila poslankyňa PhDr. Lucia Kleinová. 

 

K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený písomne. Starostka vyzvala prítomných 

poslancov, aby hlasovali o predloženom programe. Nikto z prítomných poslancov nemal žiadne 

dotazy ani pripomienky. 
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       (Hlasovanie č. 1: z prít. 12 za 12) 

 

K bodu č. 3/ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

            Starostka určila za zapisovateľku JUDr. Alenu Olejárovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov R. Lenártovú a N. Borovského.  Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci R. 

Schwarcz a P. Slivka. 

(Hlasovanie č. 2: z prít. 12 za 12) 

 

 

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti  Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad 

jazerom 

 

                Starostka ospravedlnila účasť na rokovaní pplk. Ing. Martina Gancarčíka, riaditeľa 

Obvodného oddelenia PZ Košice – Nad jazerom. Uviedla, že vzhľadom na to, že p. riaditeľ bol 

súčasťou mediačného teamu v Žehre, sa z rokovania ospravedlnil, nemôže sa ho zúčastniť. 

 Starostka poprosila o prednesenie správy o činnosti stanice Mestskej polície v Košiciach – 

stanice Nad jazerom Ing. Miroslava Fajčíka, veliteľa MsP v KE – stanice Nad jazerom. Veliteľ 

Fajčík uviedol, že v období od  01. 02. do 30.04. 2020 bolo zistených a riešili sme 278 

priestupkov v mestskej časti a jeden trestný čin. Z toho bolo 172 v oblasti cestnej dopravy, 71 

za porušenie verejného poriadku a v 26  prípadoch to bolo porušenie Všeobecne - záväzných 

nariadení, v 9 prípadoch došlo k porušenie iných zákonov. Na sídlisku pribudli 3 vraky, 

odstránili 2 vraky, aktuálna situácia sú 3 vraky na sídlisku, celkovo sme od roku 2015 odstránili 

z MČ 227 vrakov. Asistovali v 41 prípadoch na prechode pre chodcov ul. Dneperská, Uralská. 

Vykonali kontroly zamerané hlavne na školské areály aj z dôvodu možného šírenia COVID 19, 

bolo zaznamenaných a riešili sme 525 oznamov od občanov. Pán veliteľ ďalej uviedol, že 

v mestskej časti pribudla osada za firmou Labaš, kde je 6 chatrčí. Poskytovali sme súčinnosť 

iným organom napr. MV. Od 17.3. každý deň v osade šírili informáciu 

o protiepidemiologických opatreniach zameraných na Covid 19 v rómskom a slovenskom 

jazyku, vykonali 979 kontrol zameraných na  asociálov, požitie alkoholu, poriadok v RL Jazero 

a pod. Vykonali zmapovanie grafitov v MČ, urobili niekoľko tisíc fotografií. Počas toho 

obdobia boli hliadky zamerané na sprajerov a grafity. Uviedol, že trestný čin bol spáchaný dňa 

27.4., keď hliadka mestskej polície bola upozornená, že  niekto pomaľoval červenou farbou 

stenu predajne Suzuki čím poškodil cudziu vec. Hliadka mladistvého vinníka zaistila. Ďalej dňa 

12.02. zasahovala hliadka pri zranení osoby na vozovke. K zraneniu došlo tak, že v čase, keď 

majiteľ auta pri otvorenej kapote počúval zvuk motora, auto majiteľa sa samovoľne spustilo 

a zranilo mu nohu - zlomenina. 

Starostka poďakovala za prednesenie správy a otvorila rozpravu. V rámci rozpravy sa prihlásil 

poslanec R. Schwarcz s otázkou na pána veliteľa, či je vízia navýšenia počtu policajtov na 

stanici? Pán veliteľ odpovedal, že k navýšeniu došlo. Majú 3 kadetov na školení a od júna by 

mali nastúpiť na stanicu. 
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Starostka sa poďakovala  veliteľovi Fajčíkovi za spoluprácu. V rámci rozpravy už nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 80 

(Hlasovanie č. 3: z prít. 12 za 12)   

 

K bodu č. 5/ Správa o činnosti starostky mestskej časti 

 

 Starostka predniesla správu o svojej činnosti od posledného miestneho zastupiteľstva. 

Povedala, že na poslednom zastupiteľstve sme schválili rozpočet na rok 2020 a plní elánu sme 

sa pustili do  realizáciu investičných činnosti s cieľom rozbehnúť projekty čím skôr, pred nami 

boli desiatky plánovaných akcií kultúry, športu či v sociálnej oblasti.  

 

Uviedla, že sme sa nestihli ani poriadne nadýchnuť a rozbehnúť a dva týždne po našom stretnutí 

a schválení rozpočtu bola dňa 12.03. vyhlásená mimoriadna situácia v štáte v súvislosti so 

šírením vírusu COVID 19. Prinieslo to situáciu, s ktorou sme sa nikdy predtým nestretli 

a nevedeli sme ani predpokladať, čo to všetko bude obnášať, vedeli sme však, že musíme konať. 

Prvé opatrenia, ktoré sa zaviedli bola dezinfekcia a prijali sa opatrenia ešte začiatkom marca, 

čo sa týka obmedzeného pohybu verejnosti na úrade i kontroly zdravotného stavu 

zamestnancov miestneho úradu. Boli uzavreté všetky detské ihriská a športoviská a zrušené 

všetky akcie organizované mestskou časťou.  

Jednou zo základných podmienok bolo aj nosenie rúšok. Keďže tento artikel bol nedostatkový 

a nedostupný pre obyvateľov, s cieľom ochrániť čo najväčší počet našich obyvateľov sme 

rýchlo a operatívne pristúpili k výrobe a distribúcii rúšok pre Jazerčanov. Ešte pred podstatným 

zatvorením obchodov zo strany štátu, sa nám podarili zakúpiť šijacie stroje a obstarať materiál 

na výrobu látkových rúšok.  Miestny úrad sme prerobili na manufaktúru na výrobu rúšok. Do 

procesu sa zapojili zamestnanci MÚ, ale aj desiatky dobrovoľníkov a vďaka všetkým sa nám 

podarilo vyrobiť viac než 20 tisíc rúšok a rozniesť ich  obyvateľom. Obyvatelia si ich mohli 

vyzdvihnúť aj na MÚ  a do dnešného dňa vydávame rúška. Pre všetkých boli a sú zadarmo, ako 

služba pre občanov v boji proti koronavírusom. Počas mimoriadnej situácie sme nezabudli ani 

na osamelých ľudí a na ohrozenú skupinu seniorov. Poskytovali sme a ešte aj zabezpečujeme 

pre občanov stále nákupy potravín, liekov aj rozvoz obedov.  Aj napriek mimoriadnej situácii 

a rôznym obmedzeniam sme MÚ nemuseli riadne uzavrieť.  Mohli sme v obmedzenom režime 

poskytovať pre občanov službu cez okienko.  Prejavila sa spolupatričnosť a solidarita ľudí, 

o čom svedčí aj v polovici apríla nájdený na ulici občan 80 ročný bez domova - starý pán 

a následné postaranie sa  o neho zo strany obyvateľov MČ. V spolupráci so stanicou Mestskej 

polície, Úradom práce a sociálnych vecí i Magistrátom mesta Košice som sa dňa 14.5. 

zúčastnila kontroly skupín v osade Lubiny ale i za f. Labaš pri trati. Osadníkom boli rozdané 

rúška, pracovníčky  ÚPaSV kontrolovali maloleté deti, bola im ponúknutá pomoc 

z materiálneho centra. Po postupnom uvoľňovaní opatrení sme začali pravidelnou jarnou 

údržbou sídliska, prebehla prvá kosba, začali sme s hygienickým náterom električkových 

zastávok, ktorý prebieha aj v nasledujúcich dňoch. Obstarali sme koše i lavičky, ktoré ideme 

postupne rozmiestňovať do sídliska podľa požiadaviek občanov. Otvorili sme všetky detské 
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ihriská aj športoviská, ktoré sú v správe MČ a sú denne dezinfikované. Pripravuje sa projekt 

osvetlenia pri Myslavskom potoku čiže, ďalších 15 svetelných bodov ako aj realizácia 

dopravného značenia. Mesto Košice ako investor ukončilo výstavbu nového združeného 

chodníka popri rieke Hornád ako nadstavbu, pokračovanie cyklo chodníka Eurovelo. Aktuálne 

prebieha výstavba atletického štadióna na ZŠ Družicová.  Vzhľadom na koronavírus sa výpadku 

príjmov nevyhne ani naša samospráva. Na všetky tieto udalosti sa snažíme pružne a efektívne 

reagovať patrične prijatými opatreniami. Rozsah však bude závisieť od skutočného dopadu 

reálneho výpadku. Zatiaľ zmeny rozpočtu MČ nie sú nevyhnutné.  

 

Starostka sa poďakovala za pozornosť a odovzdala slovo návrhovej komisii na prednesenie 

uznesenia - uznesenie č. 81 

  (Hlasovanie č. 4: z prítomných 12 za 12) 

 

 

K bodu č. 6/ Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - 

Nad jazerom 

 

 Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne 

dotazy ani pripomienky. Starostka poprosila návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 82 

 (Hlasovanie č. 5: z prítomných 12 za 12) 

 

K bodu č. 7/ Správa o výsledkoch kontroly 

 Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne 

dotazy ani pripomienky. Následne starostka poprosila návrhovú komisiu o prednesenie 

uznesenia – uznesenie č. 83 

 (Hlasovanie č. 6: z prítomných 12 za 12) 

 

K bodu č. 8/ Záverečný účet  Mestskej časti Košice - Nad jazerom za rok 2019 

 Materiál bol predložený písomne, bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti               

a úradnej tabuli. Starostka uviedla že Záverečný účet Mestskej časti Košice – Nad jazerom za 

rok 2019 obsahuje: údaje o plnení rozpočtu v členení podľa § 10 ods. 3 zákona č. 583/2004 Z. 

z. v súlade  s rozpočtovou klasifikáciou, rekapituláciu zdrojov a ich použitia, finančné 

vysporiadanie, bilanciu aktív a pasív, stav peňažných fondov, prehľad o stave a vývoji dlhu, 

prehľad o stave a vývoji pohľadávok, prehľad o  dotáciách,  finančných príspevkoch a cenách 

poskytnutých v roku 2019, hodnotiacu správu a finančné plnenie programového rozpočtu  je 

doplnené o tabuľky. 
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Ďalej uviedla, že Mestská časť Košice - Nad jazerom v roku 2019 hospodárila s prebytkom 

z bežného rozpočtu vo výške +147 632 €.  Z dôvodu realizácie naplánovaných investičných 

aktivít spolu v objeme 141 764 € bol v kapitálovom rozpočte vykázaný schodok -38 345 €, 

ktorý bol krytý prebytkom hospodárenia z bežného rozpočtu. Z rozpočtu príjmov a výdavkov 

celkom mestská časť dosiahla v roku 2019 prebytok +109 287 €. Počas roka 2019 mestská časť 

hospodárila s bežnými príjmami v objeme 1 485 645 € a kapitálovými príjmami v sume 

103 419 €. Bežné výdavky predstavovali čiastku 1 338 013 €, a kapitálové výdavky čiastku 

141 764 €. Mestská časť počas roka 2019, a ani k 31. 12. 2019 nečerpala a nesplácala žiadne 

úvery.  

Záverečný účet je zrkadlom hospodárenia mestskej časti 

Z dôvodu, že na bežnom účte k 31. 12. 2019 zostali nespotrebované finančné prostriedky  v 

objeme 36 334 €, je potrebné rozhodnutím miestneho zastupiteľstva ich vrátiť do fondu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja.  Po  rozhodnutí   miestneho zastupiteľstva  vrátiť do fondu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja nespotrebované finančné prostriedky na bežnom účte v 

objeme 36 334 € a rozdelení prebytku hospodárenia, sa stav peňažných prostriedkov na 

mimorozpočtových  fondoch  zvýši o sumu +145 621 €  a  po finančnom vysporiadaní dosiahne  

objem  326 270 €  ( okrem finančných prostriedkov na sociálnom fonde).  

Starostka uviedla plnenie  najdôležitejších aktivít  mestskej časti za obdobie roka 2019: 

Čistota a poriadok, polopodzemné kontajnerovisko kde sa vykonával denný monitoring a 

čistenie sídliska a RL Jazero, používalo sa  komunálneho vozidla na zvoz odpadu, bolo 

uskutočnených 104 výkonov -  odvozov odpadu, odovzdávali sa vrecúška na psie exkrementy  

majiteľom psov, bola spracovaná projektová dokumentácie na polopodzemné  kontajnerovisko 

na ulici Stálicová. Vykonal sa nákup a oprava mobiliáru, zakúpilo sa 38 nových lavičiek, 19 

parkových parkových košov, bola vykonaná oprava 35 lavičiek a  5 parkových košov.  

Konštatovala, že v roku 2019 Mestskej časti neboli pridelené finančné prostriedky na prevenciu 

kriminality - na kamerový systém z Ministerstva vnútra SR a z tohto dôvodu nebol rozširovaný 

počet monitorovaných miest, ktoré zabezpečujeme prostredníctvom Mestskej polície 

v Košiciach.  Mestská časť zabezpečila v roku 2019 spracovanie projektovej dokumentácie na 

obmedzenie parkovania vozidiel nad 5 m. Realizáciou diela  dôjde k uvoľneniu parkovacích 

miest  od dodávok. Zrealizovalo sa  6 detských ihrísk a to na ul. Baltická,  Čingovská, Talinská,  

Ladožská  vybudoval sa  Fitpark na ulici Talinská a  Oplotenie ihriska na ulici Azovská. 

Na opravu Multifunkčného ihriska v rekreačnej lokalite Jazero - Mestská časť   Košice - Nad 

jazerom v roku 2019 nezískala dotáciu v programe Podpora rozvoja športu na rok 2019 z Úradu 

vlády SR. Došlo k vybudovaniu verejného osvetlenia chodníka popri rieke Hornád -  projekt 

bol realizovaný  v 2. polroku 2019 a jeho výsledkom je 15 nových  osvetľovacích bodov. 

Mestská časť v 2. polroku 2019 zaobstarala aj projektovú dokumentáciu na  Verejné 

osvetlenie chodníka na ulici Jenisejská popri Myslavskom potoku. Dala vypracovať Štúdiu 

rekonštrukcie obchodného centra Čingov. 
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V spolupráci s mestom Košice a Masarykovou univerzitou v Brne sme sa podielali na riešení  

problému siníc v RL Jazero - súčinnosťou v technickej pomoci a poskytnutím spravovanej  

dokumentácie. Formou poskytnutia bežných dotácií podpora verejnoprospešných aktivít v 

mestskej časti a meste Košice pre 24 subjektov spolu v sume 8 600 €. Mestská časť poskytla aj 

humanitárna pomoc obyvateľom postihnutých mimoriadnou udalosťou dňa 6. 12. 2019 na 

Mukačevskej ulici  v Prešove v objeme 5 000 €. 

Podpora činnosti Denného centra pre seniorov, na spoločensko - kultúrne podujatia - Novoročná 

kapustnica, Fašiangy pre seniorov, Športový deň - dvakrát,  Výročná schôdza,  MDŽ, 

Vyhodnotenie činnosti DC za 1. polrok 2019,  Jubilanti - posedenia pre 70, 75, 80 a 85 - ročných  

jubilantov mestskej časti - Úcta k starším,  Katarínska zábava, Mikulášsky  večierok,  Silvester 

pre  seniorov, na rozvoj záujmovej činnosti realizáciou kultúrno - poznávacích  a športovo -  

relaxačných aktivít - návšteva  Nyiregyházy, Egru, spevokol Jazerčan, Mažoretky - seniorky.  

Bolo zabezpečené stravovanie a poskytovanie príspevku na stravovanie seniorov - opätovné 

zvýšenie počtu stravníkov - mesačne priemerne 149 stravníkov. 

Bolo zrealizované poskytnutie jednorazových dávok občanom a rodinám v hmotnej núdzi - 81 

občanom. Formou rôznych druhov programov v spolupráci s Úradom práce, sociálnych vecí a 

rodiny SR - počas roka 2019 bolo  aktivovaných  spolu 147 uchádzačov o zamestnanie. 

Realizovali sa kultúrno - spoločenské a športové aktivity v mestskej časti. V priebehu roka 2019   

Kultúrne stredisko Jazero organizovalo nasledujúce aktivity: Angel dance school, G mini dance 

team, UNOSTAR, DS.Studio, Aerobic, Jumping, Zumba, Bodyforming, Batuka, Bodystyling, 

Pilates, Power Pilates, Zdravotno-relaxačné cvičenie,  Taekwoodo,  Shorinji kempo, Tai-chi, 

Metafit, Tabata, Salsa, Amadeus - kreatívna škola pre deti,zrealizovali sa podujatia: 

Prázdninová korčuľovačka 2 krát, Stretnutie so školskými subjektami a občianskymi 

združeniami, Aerobic Marathon 2 krát, MDŽ, Deň učiteľov,  Talent show, Deň Ukrajiny, 

Košické Benátky, Dni mesta Košice - Košický guláš, Deň Jazerčanov, MDD, Oceňovanie 

významných osobností MČ, Jazerské Vianoce.  

Komisia sociálno – zdravotná zrealizovala akcie: Jazerská kvapka krvi 2 krát, účasť na podujatí  

European Public Health, Mikuláš jazerským deťom a komisia mládeže, vzdelávania, kultúry a  

športu: Jazerský street  basketbal,  stolnotenisový turnaj - Memoriál Gálovcov,  Jazda zručnosti, 

futbalový turnaj žiakov ZŠ o pohár starostky, futbalový turnaj pre dospelých o pohár starostky. 

 

V MČ v roku 2019 pokračoval proces elektronizácie MČ: a to nákup softvérov k 31. 12. 2019 :                                                   

pre antivírové programy: 35 - predĺženie licencie o 1 rok, ASPI: 1 - predĺženie licencie,                                                       

MRP:1 - predĺženie licencie, mandátny certifikát update na 3 roky: 1, Windows 10 PRO: 12 ks,                                            

MS Office 2019: 2 ks, licencia pre právnu databázu a informácie: 1 ks. 

V priebehu roka 2019 boli uskutočnené investičné projekty v celkovom objeme 141 764 €, a to: 

Projektová dokumentácia - Zmena dopravného značenia v MČ v sume 600 €, projektová 

dokumentácia - Verejné osvetlenie chodníka Jenisejská popri Myslavskom potoku v sume 

1 000 €, projektová dokumentácia - Kontajneroviská v sume 600 €, štúdia stavby - 
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Rekonštrukcia OC Čingov v sume 6 480 €, revitalizácia detského ihriska na ulici Baltická 

v sume 18 197 €, revitalizácia detského ihriska na ulici Čingovská v sume 32 805 €, 

revitalizácia detského ihriska na ulici Talinská  v sume 5 000 €, revitalizácia detského ihriska 

na ulici Ladožská v sume 11 200 €, vybudovanie Fitparku na ulici Talinská v sume 12 000 €, 

oplotenie ihriska na ulici Azovská v sume 2 200 €, verejné osvetlenie chodníka popri rieke 

Hornád v sume 23 787 €, rekonštrukcia časti stropu a elektroinštalácie v OC Branisko v sume 

4 897 €, nákup motorového vozidla na zimnú údržbu v sume 22 400 € a mobilné oplotenie 

v sume 598 €. 

 Hospodárenie   mestskej   časti   bolo   v  zmysle   §  16 ods.  3   zákona  č.   583/2004   

Z. z.   overené   audítorom   v    Audítorskej    správe    o   overení   riadnej    účtovnej   závierky   

Mestskej časti Košice  -  Nad  jazerom k 31. 12. 2019 a preverení súladu rozpočtového 

hospodárenia MČ so zákonom č. 583/2004 Z. z. 

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa S. 

Hricková, ktorá sa opýtala, prečo v roku 2019 nebola jedným subjektom vyčerpaná dotácia  vo 

výške 400,- €.  Starostka uviedla, že tento subjekt neuzavrel aj napriek viacerým výzvam 

zmluvu o poskytnutí dotácie. 

Nakoľko v rámci rozpravy už nemal nikto z prítomných ďalšie dotazy ani pripomienky,  

starostka poprosila návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 84 

 (Hlasovanie č. 7: z prítomných 12 za 12) 

Starostka sa poďakovala zamestnancom úradu a hlavne p. Marte Majtánovej za kvalitné 

a podrobné spracovanie materiálu. 

 

K bodu č. 9/   Výročná správa  Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2019 

Materiál bol predložený písomne,  je zverejnený na webovej stránke mestskej časti a úradnej 

tabuli. 

Starostka uviedla, že Výročná správa Mestskej časti Košice - Nad jazerom bola spracovaná v 

zmysle   § 20  ods. 1 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. Popisuje stav, v akom sa mestská 

časť ako účtovná jednotka nachádza a budúci vývoj mestskej časti ako účtovnej jednotky. 

Obsahuje informácie o historickom vývoji, demografickom a ekonomickom stave mestskej 

časti, hospodárení MČ za rok 2019, stave majetku, pohľadávok, peňažných fondov, 

poskytnutých grantov a transferoch, predpokladaných projektoch na roky 2020 - 2022. Výročná 

správa sa zmieňuje aj o udalosti osobitného významu, ktorá nastala po skončení účtovného 

obdobia, za ktoré sa vyhotovuje výročná správa, a to o dopadoch opatrení vlády SR 

a Ústredného krízového štábu SR v súvislosti so šírením pandémie COVID - 19. Podľa vývoja 

epidemiologickej a ekonomickej situácie v štáte a taktiež v meste Košice, mestská časť 

predpokladá v najbližších mesiacoch zmenu rozpočtu s cieľom zachovania finančnej stability 

mestskej časti. Výročná správa Mestskej časti bude zverejnená v registri účtovných závierok. 

Jej prílohou je Správa audítora o overení individuálnej účtovnej závierky Mestskej časti Košice 
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- Nad jazerom za rok 2019 a správa audítora o overení súladu výročnej správy s účtovnou 

závierkou. Všetky skutočnosti sú podrobne uvedené v predloženom materiáli. 

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. Nakoľko v rámci rozpravy nemal nikto z 

prítomných žiadne dotazy ani pripomienky, starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 85 

(Hlasovanie č. 8: z prítomných 12 za 12) 

 

K bodu č. 10/ Informácia o vykonaných rozpočtových  opatreniach programového 

rozpočtu Mestskej časti  Košice – Nad jazerom za rok 2020 

Starostka uviedla, že materiál bol predložený písomne a je zverejnený na webovej stránke 

mestskej časti. V súlade s uznesením č. 75 z 10. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom zo dňa 27. februára 2020, ktorým miestne zastupiteľstvo 

poverilo starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom rozpočte na rok 2020 

rozpočtovými opatreniami predkladáme informáciu o vykonaných rozpočtových opatreniach 

č. 1 a č. 2  schválených starostkou mestskej časti dňa 10. 3. 2020: 

Rozpočtové opatrenie č. 1 bolo vykonané v  súvislosti so zvýšením ročného poplatku za úhradu 

členského príspevku v Regionálnom združení mesta Košice.  

Rozpočtovým opatrením č.2 mestská časť v súvislosti s rozhodnutiami vlády SR a Ústredného 

krízového štábu SR v boji prori šíreniu pandémie COVID - 19, prijala kroky v oblasti presunov 

rozpočtu bežných výdavkov tak, aby sa vytvorili dostatočné zdroje na opatrenia súvisiace 

s pandémiou. Finančné prostriedky na riešenie Koronavírusu boli rozpočtované najmä na: 

stojan na dezinfekciu rúk, stroje a spotrebný materiál na šitie rúšok, pracovné odevy a pomôcky. 

Starostka uviedla, že rozpočtovými opatreniami  č. 1 a  č. 2 sa uskutočnili len presuny medzi 

položkami bežných výdavkov. Rozpočet bežných výdavkov bol na rok 2020  schválený  v 

objeme 1 542 792 €. Čiastka 26 100 € zodpovedajúca objemu zmien bežných výdavkov 

realizovaných rozpočtovými opatreniami č.  1 a č. 2 predstavuje podiel 1,69 %, čím je dodržaný 

miestnym zastupiteľstvom schválený objem zmien – najviac  20 % bežných výdavkov rozpočtu 

počas kalendárneho roka. 

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. Nakoľko v rámci rozpravy nemal nikto z 

prítomných žiadne dotazy ani pripomienky, starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 86 

(Hlasovanie č. 9: z prítomných 12 za 12) 
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K bodu č. 11/ Návrh poskytnutia dotácie z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

pre Správu mestskej zelene v Košiciach na projekt „Výbeh pre  voľný pohyb psov na 

Amurskej ulici - poloostrov.“   

 

Starostka uviedla, že materiál  bol poslancom predložený písomne. Správa mestskej zelene 

v Košiciach (SMsZ) predložila v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom č. 44 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti žiadosť 

o poskytnutie dotácie pre projekt „Výbeh pre  voľný pohyb psov na Amurskej ulici – 

poloostrov.“ Predmetná stavba sa nachádza v zastavanom území v katastri mesta Košice, 

katastrálne územie Jazero na parcele č. 4446/1 v k. ú. Jazero. Predmetom projektovej 

dokumentácie je návrh priestoru pre hru, zvyšovanie si pohybových zdatnosti, tréning, výbeh 

a venčenie psov v rámci sídliska Nad jazerom v Košiciach. Realizáciou sa zatraktívni 

oddychový priestor na poloostrove Amurská.  

Vo voľnom výbehu pre psov budú rozmiestnené agility prekážky, ktoré budú slúžiť širokej 

verejnosti na výcvik svojich psov, koše na zneškodnenie exkrementov, lavičky na oddych, 

značkovacie stĺpiky a pod. Návrh vychádza z požiadaviek investora a  je riešený v zmysle 

platnej legislatívy. Navrhované  prvky, zostavy sú certifikované a sú navrhnuté tak, aby spĺňali 

platné predpisy. Celkové náklady na projekt sú predpokladané vo výške 10.813,86 €. 

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. Nakoľko v rámci rozpravy nemal nikto z 

prítomných žiadne dotazy ani pripomienky  starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 87 

(Hlasovanie č. 10: z prítomných 12 za 12) 

K bodu č.  12/ Návrh na zmenu Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom  

 

Starostka skonštatovala, že materiál bol predložený písomne. Bol predložený aj na 

prerokovanie do komisií finančnej, komisii mládeže, vzdelávania, kultúry a športu, komisii 

sociálno-zdravotnej a komisii výstavby, verejného poriadku a životného prostredia.  

 

Bol prerokovaný v miestnej rade, ktorá odporučila predložiť uvedený návrh na rokovanie 

komisií MiZ na zapracovanie pripomienok a následne  predložiť Miestnemu zastupiteľstvu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom  na rokovanie. Návrh zmeny Rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom predkladá poslanec MČ  JUDr. 

Frnčo Roman, predseda legislatívno právnej komisie, ktorému odovzdala slovo: 

JUDr. R.Frnčo uviedol, že Návrh zmeny Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom má za cieľ aktualizovať doterajší rokovací poriadok 

a zaviesť inštitúty, ktoré sa v súčasnosti presadzujú v mnohých iných samosprávach, a to či už 

na úrovni iných mestských častí Košíc alebo mesta Košice a doplniť ho o body, ktoré doposiaľ 

v rokovacom poriadku neboli precizované. Najzásadnejšou zmenou je zavedenie obligatórnej 

možnosti verejnosti v rámci presne stanovených pravidiel vystúpiť so svojim príspevkom na 

zasadaní miestneho zastupiteľstva. Takáto zmena prispeje k vyššej transparentnosti mestskej 
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časti, keď obyvateľom sa umožní aj na úrovni zastupiteľstva, sa zapájať do procesu 

schvaľovania rozhodnutí, ktoré prijíma zastupiteľstvo.  

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. Nakoľko v rámci rozpravy nemal nikto z 

prítomných žiadne dotazy ani pripomienky  starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 88 

(Hlasovanie č. 11: z prítomných 12 za 12) 

 

K bodu č. 13/ Návrh na zmenu Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

 

Starostka uviedla, že materiál bol poslancom predložený písomne.  Bol predložený na 

prerokovanie do komisií finančnej, komisii mládeže, vzdelávania, kultúry a športu, komisii 

sociálno-zdravotnej a komisii výstavby, verejného poriadku a životného prostredia.  

 

Bol prerokovaný v miestnej rade, ktorá odporučila predložiť uvedený návrh na rokovanie 

komisií MiZ na zapracovanie pripomienok a následne  predložiť Miestnemu zastupiteľstvu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom  na rokovanie. Návrh zmeny Rokovacieho poriadku 

komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom predkladá poslanec MČ  

JUDr. Frnčo Roman, predseda legislatívno právnej komisie, ktorému odovzdala slovo.  

JUDr. R. Frnčo , ktorý uviedol že Návrh na zmenu Rokovacieho poriadku komisií Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom vychádza z potreby aktualizácie 

rokovacieho poriadku, kedy sa v praxi ukázalo, že môžu nastať situácie, kedy je potrebné 

mimoriadne zvolať komisiu a zároveň nie je možné dodržať predpísanú 7-dňovú lehotu na 

zvolanie komisie. Zároveň sa v súvislosti s verejnosťou komisií upravuje možnosť vykonať 

poriadkové opatrenia v miestnosti, v ktorej prebieha rokovanie komisie.  

Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. Nakoľko v rámci rozpravy nemal nikto z 

prítomných žiadne dotazy ani pripomienky  starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 89 

(Hlasovanie č. 12: z prítomných 12 za 12) 

 

14/ Informatívna  správa o trvalom upustení od vymáhania pohľadávok  

Starostka uviedla , že správa bola predložená písomne. Je podrobne rozpracovaná aj v Správe 

kontrolóra o výsledkoch kontroly. Jedná sa o staré nevymožiteľné pohľadávky z rokov 2002 - 

20003. 23 prípadov sú pohľadávky za poplatky za pobyt v protialkoholickej izbe, ktoré 

v zmysle platnej legislatívy uhrádzala MČ za svojich občanov a následne ich od nich vymáhala. 

Pohľadávky sú  rozpracované v predloženom písomnom materiály.  
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Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. Nakoľko v rámci rozpravy nemal nikto z 

prítomných žiadne dotazy ani pripomienky, starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 90 

(Hlasovanie č. 13: z prítomných 12 za 12) 

 

15/ Orientačný časový plán rokovaní Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom  na II. polrok 2020 

 

Materiál bol predložený písomne. Starostka uviedla, že plán je orientačný môže byť zvolané aj 

mimoriadne rokovanie.  V roku 2019 sme mali 8 rokovaní miestneho zastupiteľstva. 

 

Otvorila k tomuto bodu rozpravu. Do rozpravy sa nikto nehlásil, návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 91 

(Hlasovanie č. 14: z prítomných 12 za 12) 

 

 

16/ Interpelácie 

  

V zmysle schváleného rokovacieho poriadku p. starostka požiadala o písomné  predloženie 

interpelácií. Neboli doručené žiadne interpelácie. 

 

 

17/ Rôzne  

 

Starostka otvorila bod rôzne. Uviedla, že v tomto bode by chcela vystúpiť p. riaditeľka 

Katarína Hermely, ktorá zastupuje Denný stacionár pre hendikepovaných, ktorý sídli v MČ 

a rada by vystúpila. Požiadala poslancov o hlasovanie. 

 

(Hlasovanie č. 15: z prítomných 12 za 12) 

Uviedla, že denný stacionár uviedli do prevádzky pred 5 rokmi na ZŠ Galaktická. Majú svojich 

klientov, ale došlo k zvratu a môžu prísť o stacionár a túto prevádzku a po hlasovaní dala slovo 

pani riaditeľke. 

(Hlasovanie č. 15: z prítomných 12 za 12) 

Vystúpila p. Katarína Hermely, ktorá uviedla, že denný stacionár otvorili v roku 2016. Projekt 

je zameraný na deti nad 18 rokov, zdravotne znevýhodnené. Stacionár financovali z vlastných 

zdrojov. Základom je pracovná terapia. V roku 2017 im došla výzva z mesta, či je možné zriadiť 

elokované pracovisko pre materskú škôlku. Nemali námietky, lebo budova školy je veľká. 

Projekt na škôlku sa schválil a prišli aj finančné prostriedky. Okrem ich stacionára sa v budove 

školy na prízemí stretávajú v priestoroch aj nevidiaci o. z. Mravce, ktorý tam majú raz týždenne 

ping-pongové turnaje.  Bolo uvažované s presunom stacionára do ich priestorov, s čím aj 

súhlasili. So vznikom projektu pre MŠ vznikli problémy s priestormi aj so vstupom do 
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stacionáru, ktorý má byť umožnený len pre MŠ. Po jednaní na odbore školstva, už nesúhlasia 

s výmenou priestorov, chcú im zobrať záhradu a urobiť tam ihrisko pre deti. Stacionár má ísť 

do druhej časti budovy, ktorý si majú prerobiť. Oslovila p. primátora aj p. námestníčku 

Magistrátu ale nevie výsledok. Požiadala ich o ľudské riešenie. Doposiaľ ju na rokovanie nikto 

neprizval, aby sa to doriešilo. Terajšie priestory aj záhradu si samofinancovali. Uviedla, že 

prišla apelovať na poslancov MiZ, ktorí hája záujmy občanov MČ, aby jej pomohli vyriešiť 

túto situáciu. Poďakovala sa za vypočutie. 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa R. Lenártová, ktorá sa vyjadrila, že je to neférové, účelové 

a apelovala na poslancov mesta, aby k tomu nedošlo, aby to nebolo stacionár likvidačné.  

Do diskusie sa prihlásil poslanec R. Schwarcz, ktorý uviedol, že včera dostal email od p. 

riaditeľky. Informoval sa na odbore školstva mesta  a má informáciu, že je tam schválený 

projekt na MŠ vo výške 800 tisíc eur a už je vyhlásené verejné obstarávanie na práce. Projekt 

je daný tak, že vchod musí byť výlučne pre MŠ. Zároveň oddelené toalety. V rámci únikových 

opatrení budú únikové cesty – východy urobené do záhrady. Konštatoval, že žiaľ majú zmluvu 

uzavretú na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace.. Mesto plánuje dať výpoveď 

z priestorov. 

P. riaditeľka doplnila, že v roku 2017, keď sa veci riešili,  bolo im povedané, že nie je problém 

doriešiť priestory. CVČ aj Mravce ostanú na pôvodnom mieste. 

Poslanec Schwarcz uviedol, že sa pokúsi zorganizovať spoločné stretnutie na odbore školstva, 

aby sa to doriešilo. Budova je majetkom mesta, ktoré uprednostňuje ním zriadené organizácie. 

Poslanec B. Berberich uviedol, že MiZ má len podporný hlas. Dal prísľub, že bude nápomocný 

to riešiť. 

Do diskusie sa už nikto neprihlásil. Starostka uzavrela  bod rôzne. Vyhlásila zastupiteľstvo za 

ukončené. Zaželala prítomným pekný deň, pekné leto, všetkým zdravie a pripomenula, že 

nasledujúce rokovanie miestneho zastupiteľstva je 20. augusta 2020. 

 

 

 

       Ing. Mgr. Lenka  K o v a č e v i č o v á                                                                        

                starostka mestskej časti 

          

 

 

 

Overovatelia:  MUDr. Renáta Lenártová PhD. 

                        Ing. Norbert Borovský 

 

Zapisovateľka: JUDr. Alena Olejárová                              

 


